
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 22. februar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 77
Mener ministeren, at det er hensigtsmæssigt, at man har afsat over 1 milliard
kroner til udmøntningen af landbrugs- og fødevarepakken, samtidig med at
man tager 30 pct. fra LAG-midlerne, som er en stor del af en lille pulje, der har
skabt vækst og beskæftigelse lokalt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Troels
Ravn (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 14. marts 2016.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Troels.Ravn@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Juel Jensen
formand
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